



企业信用等级证书

Enterprise Credit Rating Certificate

南京长发设备安装有限公司

地址：南京市鼓楼区沈举人巷19号华辰大厦2A层

所建立的信用管理体系经审核符合Q/230031DJGJ0102-2020标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/230031DJGJ0102-2020 standard, hence appraised as

AAA级信用企业

信用产品名称：企业信用等级证书

证书编号：DJ2023XY01NJ1010678

证书有效期限：2023年10月10日至2026年10月09日

监督服务电话：4000-315-300

公示查询：全国商务诚信信用共享平台 <http://www.dongjugov.com>

中国招标投标网 <http://www.cecbid.org.cn>

证书说明

NOTES

1.企业信用等级自评定之日起有效期为3年。

The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.

2.企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，加盖复审后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。

The credit grade should be re-examined every year in the period of validity. If the credit status has changed, the credit grade should be re-evaluated and the certificate should be changed.

3.有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。

If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.

4.本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。

The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.

5.本证书不得涂改、转借。

Modifications or use by any other person is not allowed.

年审记录：

年审标签处

年 月

年审标签处

年 月



企业信用评价
体系标准查询



全国企业公示
信用证书查询



互认标

